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Betreft:  ontwikkelingen rond SV Geel – Wit ‘20 

10 oktober 2017 

Geachte heer Snoek,                

Namens alle leden van SV Geel – Wit ’20 willen we u, de betrokken ambtenaren, de overige 

collegeleden en de gemeenteraad van Haarlem nogmaals hartelijk danken voor jullie 

inspanningen om een kunstgrasveld bij onze prachtige historische vereniging te realiseren. 

Hierdoor hebben we het kunstgrasveld op 24 september 2017 op feestelijke wijze kunnen 

openen.  

 

Het was en is voor SV Geel – Wit ’20 van groot belang dat we voldoende bespeelbare 

voetbalvelden hebben. Onze vereniging is op dit moment snel groeiend en steeds meer 

(jeugd)leden weten de weg naar ons sportpark te vinden. Ook vanuit de omgeving krijgen we 

veel complimenten over de sociale en sportieve functie die SV Geel – Wit ’20 binnen de wijk 

bekleedt. Een wijk die tegenwoordig vooral bestaat uit jonge gezinnen. Ongeveer 99% van 

onze leden woont in een straal van een kilometer van de vereniging. De inspanningen van 

onze vrijwilligers en de aanwezigheid van sportfaciliteiten en ‘groen’ worden door eenieder in 

deze wijk breed gewaardeerd.  

Binnen bovenstaande context is er echter wel een aantal zaken die de buurtbewoners en ons 

zorgen baart. Graag zouden we deze zorgen middels dit schrijven aan u, de gemeenteraad en 

het college van de gemeente Haarlem willen adresseren.  

Allereerst hebben we kennis genomen van bouwplannen voor de omgeving Haarlem – 

Zuidwest waarbij onze sportvelden (door de provincie?) zijn aangemerkt als potentiële locatie 

voor woningbouw. Gedurende gesprekken met de zone – ontwikkelaar van de gemeente 

Haarlem (Lars Mosman) werd ons duidelijk dat het voorbestaan van SV Geel – Wit ’20 op 

deze locatie niet is verzekerd. Het is voor onze vereniging en de rest van de omgeving van 

groot belang dat we in deze wijk genesteld blijven. Graag zouden we deze zorgen dan ook 

weggenomen zien. Gezien de voortvarendheid van dit traject zouden we graag voor 1 

november 2017 een standpunt van het college in deze ontvangen.  

Daarnaast is het voor bezoekers van de vereniging lastig om te parkeren in de buurt. Hierdoor 

zijn onze bezoekers relatief snel weer vertrokken waardoor wij kantineomzet derven. De 

kantineomzet is belangrijk voor  de financiële positie van SV Geel - Wit ‘20. Graag zouden 
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we met u de mogelijkheden onderzoeken om bezoekers van de vereniging op eenvoudigere 

wijze te laten parkeren om de financiële continuïteit van onze vereniging te borgen.  

Ook wordt op sommige momenten overlast van hangjeugd op ons terrein ervaren. Het is ons 

bekend dat er voor pubers en adolescenten in de omgeving weinig faciliteiten zijn. Ook 

aangaand deze problematiek zouden wij graag meedenken.  

Tot slot hebben we – gezien de snelle groei van onze vereniging – ook plannen om uit te 

breiden. We zouden graag met de gemeente verkennen om een extra spelveld te verkrijgen.  

Wij hopen dan ook in de toekomst verder met de gemeente samen te werken om onze 

vereniging en de omgeving florerend te houden.  

 

Met sportieve groet, 

 

 

 

Bestuur s.v. Geel-Wit 

 



 

 


